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Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr LXXXVIII.2023 

z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 26 stycznia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 26 stycznia 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:57 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
 Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r. 
poz. 40) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Nagrania sesji są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 
internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

W sesji Rady Miejskiej w Kunowie wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 
1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 
 

Sesję Rady Miejskiej w Kunowie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Bek, 
przywitał wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji i stwierdził obecność 
15 radnych, co stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu,  
Lista obecności zaproszonych gości na sesję Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu,  
Lista obecności sołtysów uczestniczących w sesji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że przedmiotowy 
porządek obrad wraz z materiałami do procedowania został udostępniony radnym na tabletach 
(w systemie e-Sesja) i zapytał, czy są pytania lub uwagi do proponowanego porządku obrad.  
 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 
obrad.  
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 29.12.2022 r. 

4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kunów na lata 2023 -2037. 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 

2023 rok.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2023 

roku pobieranych przez szkoły wyższe i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form 

i specjalności kształcenia oraz planu podziału środków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu Nr 1 do Porozumienia 

Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Kunów w zakresie 

lokalnego transportu zbiorowego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

osłonowego w zakresie dożywiania na lata 2019-2023 dla Miasta i Gminy Kunów 

realizowanego na podstawie wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2019-2023. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnej pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

dla osób i rodzin objętych wsparciem w ramach wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie na rok 2023. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej 

w Kunowie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej 

w Kunowie. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw 

nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowym dzierżawcą 

w trybie bezprzetargowym. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kunów, warunków i zasad korzystania z nich. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta 

i Gminy Kunów do roku 2030”. 

18. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy 

Kunów. 

19. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2022. 

20. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 

między sesjami. 

21. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 

sesjami. 

22. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Zakończenie obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła porządek 
obrad.  
 
Kserokopia porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 29.12.2022 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że treść 
przedmiotowego protokołu została udostępniona radnym na tabletach (w systemie e-sesja) 
i zwrócił się do radnych czy mają pytania lub wnoszą uwagi do treści przedstawionego 
dokumentu.  
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Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 29 grudnia 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 29.12.2022 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 grudnia 2022 r.  
 
Oryginał protokołu znajduje się w teczce znak: Nr: Or.0002.1.2023  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 

4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2023 -2037. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści 
projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
przedmiotowej uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie 
procedowany dokument.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2023 -2037.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVIII.568.2023 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2023 -2037 stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2023 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści 
projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
przedmiotowej uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie 
procedowany dokument.  
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2023 
rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVIII.569.2023 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2023 rok stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak przedstawiła 

projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści 
projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
przedmiotowej uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie 
procedowany dokument.  
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVIII.570.2023 w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr 
przebiegu pojazdu stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2023 
roku pobieranych przez szkoły wyższe i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form 
i specjalności kształcenia oraz planu podziału środków. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak przedstawiła 

projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści 
projektu uchwały.  
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
przedmiotowej uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie 
procedowany dokument.  
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2023 
roku pobieranych przez szkoły wyższe i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form 
i specjalności kształcenia oraz planu podziału środków. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVIII.571.2023 w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat w 2023 roku pobieranych przez szkoły wyższe i placówki doskonalenia 
dla nauczycieli, form i specjalności kształcenia oraz planu podziału środków stanowi załącznik 
Nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu Nr 1 do Porozumienia 
Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Kunów w zakresie 
lokalnego transportu zbiorowego. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
przedstawił projekt procedowanej uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  
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Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treść 
projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
przedmiotowej uchwały i nadmienił, że w treści projektu wystąpił błąd w postaci 
nieprawidłowej numeracji paragrafów tj. 1, 3 i 4- winno być 1, 2 i 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek uznał, że przedmiotowy błąd to 
omyłka pisarska, która zostanie poprawiona.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi 
do przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Brak zgłoszeń.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie 

procedowany dokument.  
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu Nr 1 do Porozumienia 
Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Kunów w zakresie 
lokalnego transportu zbiorowego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  

 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVIII.572.2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
aneksu Nr 1 do Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a 
Gminą Kunów w zakresie lokalnego transportu zbiorowego stanowi załącznik Nr 9 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrowiec 
Świętokrzyski. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 

przedstawił projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści 
projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
przedmiotowej uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie 
procedowany dokument.  
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrowiec Świętokrzyski.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  

 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVIII.573.2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Ostrowiec Świętokrzyski stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Programu 
osłonowego w zakresie dożywiania na lata 2019-2023 dla Miasta i Gminy Kunów 
realizowanego na podstawie wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole 
i w domu” na lata 2019-2023. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie Joanna Potrzeszcz 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści 
projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
przedmiotowej uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie 
procedowany dokument.  
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Programu osłonowego 
w zakresie dożywiania na lata 2019-2023 dla Miasta i Gminy Kunów realizowanego na 
podstawie wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-
2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
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Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  

 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVIII.574.2023 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia Programu osłonowego w zakresie dożywiania na lata 2019-2023 dla Miasta 
i Gminy Kunów realizowanego na podstawie wieloletniego rządowego programu „Posiłek 
w szkole i w domu” na lata 2019-2023 stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 
do przyznania nieodpłatnej pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup 
posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 
dla osób i rodzin objętych wsparciem w ramach wieloletniego rządowego programu 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie Joanna Potrzeszcz 
przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treści 
projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
przedmiotowej uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie 
procedowany dokument.  

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
przyznania nieodpłatnej pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku 
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lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 
i rodzin objętych wsparciem w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole 
i w domu” na lata 2019-2023. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  

 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVIII.575.2023 w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w formie posiłku, 
świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego 
w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych wsparciem w ramach 
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 stanowi 
załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie na rok 2023. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław 
Wasilewski przedstawił projekt procedowanej uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 
Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie na rok 2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  

 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVIII.576.2023 w sprawie ustalenia stawki dotacji 
przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie na rok 2023 
stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej 
w Kunowie. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że zgodnie 

z obowiązującymi przepisami, do wyłącznej właściwości rady gminy należy powoływanie 
i odwoływanie opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej. W dniu 11 stycznia 2023 r. 
dotychczasowy opiekun Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie Pan Paweł Gawron złożył 
rezygnację z pełnionej funkcji. 13 stycznia 2023 r. Przewodnicząca Młodzieżowej Rady 
Miejskiej w Kunowie Pani Marta Ziemba złożyła rekomendację, aby na opiekuna 
Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie powołał Panią Alicję Kwapisz,  nauczycielkę w 
Publicznej Szkole Podstawowej im. A. Hedy „Szarego” w Kunowie i opiekunkę Szkolnego 
Koła Wolontariatu w ww. szkole. Przewodniczący nadmienił, że przedmiotowe pisma zostały 
udostępnione radnym na tabletach (w systemie e-Sesja), jako załączniki w procedowanym 
punkcie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 
Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marię 
Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  
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Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 
projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował Panu Pawłowi Gawronowi 

za dotychczasową opiekę i zaangażowanie w działalność Młodzieżowej Rady Miejskiej 
w Kunowie, za współpracę i umiejętność porozumiewania się z młodzieżą. Burmistrz 
nadmienił, że niektórzy radni Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie są także radnymi 
Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. Ponadto Burmistrz wyraził 
nadzieję, że pomimo rezygnacji z pełnionej funkcji opiekuna i objęcia nowego stanowiska, 
współpraca nadal będzie kontynuowana. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przywitał obecną na obradach sesji 
Rady Miejskiej w Kunowie, Przewodniczącą Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie Panią 
Martę Ziembę. 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poddał pod głosowanie procedowany 
dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek złożył podziękowania Panu Pawłowi 
Gawronowi w imieniu Rady Miejskiej w Kunowie za dotychczasową pomoc, wsparcie 
i przekazywanie idei samorządowej młodzieży.  

Dotychczasowy opiekun Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie Pan Paweł Gawron 
również podziękował za powierzenie mu funkcji opiekuna i współpracę m. in. przy 
rozpoczynaniu działalności Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie członkom Stowarzyszenia 
„Krzemienny Krąg” na czele z Prezesem Panem Jarosławem Kubą, a także Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi, Radzie Miejskiej w Kunowie na czele 
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z Przewodniczącym Rady Panem Piotrem Bekiem, a także dyrektorom szkół i placówek 
oświatowych z terenu gminy Kunów oraz osobom zaangażowanym w funkcjonowanie 
Młodzieżowej Rady.  

Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie Pani Marta Ziemba w imieniu 
całej rady także złożyła podziękowania dotychczasowemu opiekunowi Panu Pawłowi 
Gawronowi za podejmowane działania i pomoc w ich realizacji.  

 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVIII.577.2023 w sprawie odwołania opiekuna 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej 
w Kunowie. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Sekretarz Gminy Anety 

Szloser-Tyczyńskiej o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Sekretarz Gminy Anety Szloser-Tyczyńska przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marię 
Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 
projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

  

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
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Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek pogratulował Pani Alicji Kwapisz 
objęcia funkcji opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie i zadeklarował dalszą 
współpracę ze strony Rady Miejskiej w Kunowie w podejmowanych przedsięwzięciach. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej przyłączył się do gratulacji i także zapewnił 
o współpracy z Młodzieżową Radą Miejską.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Pani Alicji Kwapisz. 
Nowo powołany opiekun Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie, Pani Alicja Kwapisz 

podziękowała za zaufanie i powierzenie funkcji opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskie oraz 
zadeklarowała ze swojej strony wsparcie w działalności Młodzieżowej Rady Miejskiej 
w Kunowie. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVIII.578.2023 w sprawie powołania opiekuna 
Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw 
nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowym dzierżawcą 
w trybie bezprzetargowym. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek przedstawiła projekt procedowanej 

uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw 
nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowym dzierżawcą 
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w trybie bezprzetargowym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  

 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVIII.579.2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnych umów dzierżaw nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, 
z dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym stanowi załącznik Nr 16 do 
protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kunów, warunków i zasad korzystania z nich. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
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Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 
lub zarządzającym jest Gmina Kunów, warunków i zasad korzystania z nich. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  

 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVIII.580.2023 w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kunów, warunków 
i zasad korzystania z nich stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta 
i Gminy w Kunowie do roku 2030”. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
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Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta 
i Gminy w Kunowie do roku 2030”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek w imieniu rady podziękował za podjęte 
działania skutkujące przyjęciem przedmiotowego dokumentu i udzielił głosu Burmistrzowi 
Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że posiadanie przez 
gminę Planu Gospodarki Niskoemisyjnej daje możliwości skorzystania z dofinansowań 
dotyczących odnawialnych źródeł energii przez przedsiębiorstwa z terenu gminy, a także 
gminę. Ponadto Burmistrz podkreślił, że opracowanie procedowanego dokumentu wymagało 
podjęcia wielu działań. 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że posiadanie przez gminę Planu Gospodarki Niskoemisyjnej jak i Planu 
Rewitalizacji, czy Strategii Rozwoju Gminy zwiększy możliwości ubiegania się o dotacje 
pochodzące ze środków zewnętrznych. 
 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej dodał, że Plan Rewitalizacji Gminy 
Kunów obecnie znajduje się w opracowaniu. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVIII.581.2023 w sprawie uchwalenia „Planu Gospodarki 
Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy w Kunowie do roku 2030”stanowi załącznik Nr 18 do 
protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

18. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy 
Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Sekretarz Gminy Anety 

Szloser-Tyczyńskiej o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Sekretarz Gminy Anety Szloser-Tyczyńskiej przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 
Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marię 
Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 
projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

  

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  

 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXVIII.582.2023 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Miasta i Gminy Kunów stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

19. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2022. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Przewodniczącej 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie o przedstawienie założeń zawartych 
w przygotowanym sprawozdaniu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie Radna Jadwiga Banasik 
omówiła treść procedowanego dokumentu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego sprawozdania.  
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Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował radnym wchodzącym w 
skład Komisji Rewizyjnej za ogół prac wykonanych w 2022 roku. 
 
Kserokopia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie za rok 
2022 stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 
 

20. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie 
w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że: 

- 10 i 17 stycznia 2023 r. podczas dyżurów Przewodniczącego Rady Miejskie w Kunowie 
spotkał się z mieszkańcami gminy w sprawach dystrybucji węgla na terenie gminy Kunów 
oraz refinansowania przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Kunowie 
dożywiania dzieci w szkołach na terenie gminy, 

- 17 stycznia uczestniczył w obchodach Dnia Babci i Dziadka ,w Publicznym Przedszkolu 
w Kunowie, 

- 19 stycznia uczestniczył w obchodach Dniu Babci i Dziadka, organizowanym w Publicznej 
Szkole Podstawowej im. A. Hedy „Szarego” w Kunowie, 

- 20 stycznia uczestniczył w obchodach Dnia Babci i Dziadka, w Publicznej Szkole 
Podstawowej w Janiku, 

- 23 stycznia uczestniczył w posiedzeniu Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska, dotyczącym problematyki rolnictwa i leśnictwa na terenie gminy Kunów, przy 
obecności zaproszonych przedstawicieli instytucji związanych z omawianą tematyką, 

- 24 stycznia brał udział w uroczystym oddaniu do użytku Świetlicy Wiejskiej w Wymysłowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 
21. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 
sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi.  
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że sprawozdanie 

z działalności Burmistrza w okresie między sesjami zostanie opublikowane na stronie 
internetowej urzędu oraz na jego profilu Facebook i zachęcił do zapoznania się 
z przedmiotowym dokumentem, w którym zawarte są wszystkie działania, jakie były 
podejmowane w okresie między sesjami.  
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Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.1.2023 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 

w Kunowie w okresie między sesjami (od 30.12.2022 r. do 25.01.2023 r.), stanowi załącznik 

Nr 21 do protokołu.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  
 

22. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że wpłynęły do niego 
2 interpelacje od Radnej Renaty Ćwiklińskiej oraz Radnego Darka Różalskiego i poprosił 
o przedstawienie przedmiotu złożonych interpelacji.  

Radna Renata Ćwiklińska złożyła interpelację, kierowaną do Powiatu Ostrowieckiego 
w sprawie oczyszczenia rowu przy drodze powiatowej w kierunku miejscowości Udziców-
Chmielów oraz poszerzenia i utwardzenia pobocza po drugiej stronie drogi - kserokopia 
interpelacji stanowi załącznik Nr 22 do protokołu.  

Radny Darek Różalski złożył interpelację w sprawie naprawy zapadniętej studzienki 
kanalizacyjnej na drodze przy wjeździe do strefy przemysłowej.- kserokopia interpelacji 
stanowi załącznik Nr 23 do protokołu.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poprosił Kierownika Referatu 

Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzatę Mazur o przybliżenie podjętych już 

działań w sprawie zgłaszanej interpelacji.  

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że zostały podjęte działania w sprawie wyceny kosztów wykonania zadania 
polegającego na kompleksowej odbudowie odcinka drogi, który zawiera zgłaszane 
zapadlisko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  

 
23. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Barbarze 
Domagale. 

Radna Barbara Domagała w imieniu kunowskiego sztabu Wielkiej Orkiestry Świątecznej 
Pomocy zaprosiła do uczestnictwa w 31. Finale, w dniu 29 stycznia 2023 r., który został 
zorganizowany przy Miejsko-Gminnej Bibliotece Publicznej w Kunowie, podczas którego 
zaplanowany jest koncert zespołu „FAX” z Krakowa, zespołu „Unula” z Bieszczad oraz występ 
lokalnej Polowej Orkiestry Brygad Polskich Drużyn Strzeleckich. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej zachęcił wszystkich do wzięcia udziału 
w organizowanym wydarzeniu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Renacie 
Ćwiklińskiej. 
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Radna Renata Ćwiklińska złożyła wniosek ustny, skierowany do Kierownika Zakładu 
Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosława Wasilewskiego o uzupełnienie 
ubytku kruszywa przy łączniku z drogą asfaltową w miejscowości Biechów, zamontowanie 
barierki przy drodze gminnej w miejscowości Bukowie („Czerwonka”) oraz o wyrównanie 
boiska szkolnego w miejscowości Bukowie.- wniosek ustny Or.0003.3.1.2023 stanowi 
załącznik nr 24 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  
 

24. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady LXXXVIII sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie i podziękował za udział w niej.  
 

Płyta CD z nagraniem obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 26.01.2023 r. stanowi 

załącznik Nr 25 do protokołu.  

 

Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna pod linkiem: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/34101/sesja-rady-miejskiej-26-stycznia-

2023r.htm  

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Kunowie  

Piotr Bek  

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Przygotował(a): Marta Jagiełło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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